



*(le français suit)*

November 19, 2021

Good day,

Earlier today, the Government of Canada made an important announcement regarding upcoming adjustments to Canada's border and travel measures to reflect the evolving epidemiological situation in Canada, and to continue protecting Canadians.

Today's [announcement](#) includes more [detail](#) on requirements for travellers coming to and travelling within Canada.

Travellers can learn more about the requirements for travel to and within Canada here: <https://travel.gc.ca/travel-covid>.

We look forward to engaging with you in the coming days.

Thank you,

Aviation Security Directorate

.....  
Le 19 novembre 2021

Bonjour,

Plus tôt aujourd'hui, le gouvernement du Canada a fait une annonce importante, concernant les ajustements à venir aux mesures frontalières et de voyages, afin de refléter l'évolution de la situation épidémiologique au Canada et de continuer à protéger les Canadiens.

[L'annonce d'aujourd'hui](#) comprend plus de [détails](#) sur les exigences pour les voyageurs à destination de et voyageant au Canada.

Pour en apprendre davantage sur les exigences pour voyager à destination de et à l'intérieur du Canada : [https://voyage.gc.ca/voyage-covid?\\_ga=2.53331808.998132898.1637271784-910165827.1625574782](https://voyage.gc.ca/voyage-covid?_ga=2.53331808.998132898.1637271784-910165827.1625574782)

J'aurai le plaisir d'en discuter avec vous dans les prochains jours.

Merci,

La direction de la Sûreté aérienne